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Op 9 februari 2005, een klein jaar na de herstart van het project “Ontwikkeling landelijke 
verpleegkundige protocollen SEH”, kwam de projectgroep voor de laatste keer bijeen in Amersfoort 
voor een evaluatie en het bespreken van de resultaten van een jaar intensieve samenwerking.  

 
Wat is tot dusver bereikt? 
• De protocollengroep heeft 8 protocollen geschreven, een aantal daarvan met toelichting en 

validatie 
• Projectleider Kees Vedder heeft een eerste aanzet gegeven tot omzetting van de aangeleverde 

protocollen in het standaard format (gelijk aan de ambulanceprotocollen).  
• Daarna heeft Kees Vedder samen met Wim ten Wolde een 20-tal gerelateerde protocollen 

geselecteerd uit het protocollenboek van de ambulancedienst.  
• Door een viertal leden van de projectgroep zijn alle protocollen vervolgens gescreend en 

aangescherpt.  
De werkzaamheden van de projectgroep in deze samenstelling zijn nu klaar. Kees Vedder bedankt de 
schrijvers van de protocollen voor hun inzet en enthousiasme. Een kleine groep van vier man gaat 
verder met de afronding. 
 
Wat moet er ter afronding van dit (deel)project nog gebeuren? 
• Afronding van de protocollen om te komen tot de uitgave in boekvorm. 
• Toelichtingen omzetten in het standaard format. Hier zullen twee leden van de projectgroep zich 

mee bezig houden. 
Voordat het protocollenboek klaar is voor de drukpers zal er nog heel wat werk verzet moeten worden. 
Wanneer het vervolg soepel verloopt zal het boekje wellicht op het congres van de NVSHV in het 
najaar van 2005 aangeboden kunnen worden.  
 
Het project zal - na de uitgave van de protocollen in boekvorm - zeker een vervolg moeten krijgen. In 
de NVSHV-bestuursvergadering zullen de speerpunten worden benoemd voor het vervolgtraject. Zo 
zal er een borgingstraject ontwikkeld moeten worden. Er zal een voortdurende update van de 
protocollen plaats moeten vinden en men zal willen inspelen op vraag vanuit ziekenhuizen naar meer 
protocollen. Daarnaast zijn er nog veel zaken met betrekking tot het uit te geven protocollenboekje 
waarover het  bestuur zal moeten spreken en beslissen, zoals: de rechten, de status, integreren in 
DKSE, lesstof in de SEH-opleiding, de prijs, digitale uitgave, verspreiding, etc, etc. 
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